
Zápis 

ze zasedání Osadního výboru Hýlov dne 24. listopadu 2017 v  restauraci U Rašků 

 

Přítomni:  MUDr..Jitka Návratová, Ing. Arch.Tanas Kotupas, Jitka Prokopová,MBA, Jaroslav Varga  

Omluveni:  Ing. Jan Czernin 

Hosté:  Ing.Zdeněk Husťák - starosta,  zastupitelé města Klimkovice –  Doc. Ing. Ivo Hlavatý, Ph.D.,  

 Ing. Lucie Krejčí, Ph.D., Bohumír Kaštovský, Jiří Kváš a člen kontrolního výboru Vítězslav Rak  

Občané: viz prezenční listina 

 

Program:  

1. ZPRÁVA O ČINNOSTI A HOSPODAŘENÍ OV HÝLOV 

2. ZPRÁVA O PLÁNOVANÉ INVESTICI – KANALIZACE HÝLOVA 

3. NÁVRH PLÁNU INVESTIC PRO ROK 2018 

4. NÁVRH PLÁNU AKCÍ PRO ROK 2018 

5. INFORMACE K NÁVRHŮM, PŘEDNESENÝM OBČANY DNE 16. 6. 2017 

6. AKTUALITY – ZMĚNY U POZEMKŮ V OSADĚ, DOTAZY OBČANŮ 

7. DISKUSE OBČANŮ S PANEM STAROSTOU A  DALŠÍMI ČLENY MĚSTA KLIMKOVIC 

8. USNESENÍ OV HÝLOV  

 

Ad 1)  

- Zpráva a činnosti a hospodaření OV Hýlov – bez připomínek občanů. Další aktivity v roce 2017  
nejsou plánovány vzhledem ke kalendáři Města Klimkovic, kdy je spousta aktivit, které mohou 
naši občané navštívit jak v městě, tak v sanatoriích. 

Ad 2) 

- Zpráva o plánované investici – kanalizace Hýlova (ing. arch. T. Kotupas):   

Realizace kanalizace z Hýlova řeší převedení splaškových vod z místa odbočky kanalizačního 
řádu k ČOV a jejich napojení na veřejnou kanalizaci do centrální čističky města Ostravy. 
Příprava dané akce se nachází ve fázi zpracované dokumentace DUR a jejího projednávání 
v rámci územního řízení. Pro urychlení tohoto řízení byly vypuštěny boční větve s tím, že se 
dopracují později. V zadání města byla požadována gravitační kanalizace. Projektant (IGEA 
s.r.o. Ostrava) ovšem opět vložil do dokumentace výtlak, což bylo v rozporu se zadáním. Ing. 
Z. Husťák mně o této skutečnosti informoval 27. 10. při náhodném setkání s odůvodněním 
projektanta, že výkopy pro gravitační kanalizaci do hloubky 7 m přeruší možnost dopravy do 
lázní, což není možné.  S tím jsem kategoricky nesouhlasil. Byly vyvolány dvě jednání 
s projekcí a městem (ing. Z. Husťák, ing. arch. T. Kotupas, ing. Šimíček) a za součinnosti firmy 
Talpa (ing. P. Wittek) a dne 31. 10. bylo jednoznačně požadováno gravitační řešení. Toto 
rozhodnutí projekce akceptovala. Osobně takovéto náhodné vedení projekční přípravy 
považuji za nevhodné a doporučil jsem radě města, jako předseda stavební komise, aby pro 
každou významnější akci určili zmocněnce, který bude hájit zájmy města a bude garantem 
projektu. 

- Vyjádření starosty – nedostatky v dokumentaci, není jisté, zda budou splněny podmínky pro 
podání žádostí o dotaci. 



- Dotaz- kdy byla kolaudace stávající kanalizace. 

 

Ad 3) 

- Návrh plánu investic pro rok 2018 -  občané byli informováni o tom, že v červnu po veřejném 
zasedání OV Hýlov, byl podán občany odhlasovaný návrh na hlavní investici pro rok 2018 na 
město Klimkovice, jak písemně, tak osobně na zasedání Zastupitelstva města Klimkovice. 

- Pan Varga a paní Prokopová podali občanům informace o jednání s panem starostou Třebovic, 
kde je úsekové měření v provozu. 

- Po diskusi byl sestaven tento návrh investic v následujícím pořadí podle důležitosti – proběhlo 
veřejné hlasování (1 proti, 0 zdržel, ostatní přítomní pro): 

1. Úsekové měření v rozsahu viz Usnesení z veřejného zasedání OV Hýlov dne 16.6.2017 

2. Ulice U lesa – dopracování kanalizace, sjednocení inženýrských sítí 

3. Odstranění nájezdů na pozemek v oblasti před zatáčkou U obrázku 

+ obrubníky  - levá strana hlavní cesty (viz zápisy z minulých let) 

                     a další návrhy investic bez pořadí 

 Zpevnění cesty u zatáčky U obrázku, otázka osvětlení  

 Zpevnění cesty U lesa 

 Úprava zastávky U Hasičů – úprava nájezdů, špatný rádius 

 Cyklostezka Klimkovice 

 Hlídané a zastřešené parkování kol v centru města a u lázní 

 

Ad 4) 

- Návrh plánu akcí OV Hýlov  pro rok 2018 – předsedkyně představila návrh, občané doplnili v 
následujícím znění: 

 2x veřejné zasedání OV Hýlov (jaro, podzim), případně dle potřeby 

 3x tvůrčí dílna pro dospělé i děti, v zasedací místnosti sanatorií vzhledem k tomu, že 
na naši akci jsou zvány i děti s rodiči z dětského pavilonu sanatorií 

 1x táborák 

 akce čarodějnice 

 zahájení bruslařské sezóny 

 zimní akce pro děti – zábava, hry 

Ad 5)  

- Informace k návrhům, předneseným občany dne 16. 6. 2017 – kdy občané Jana a Karel 
Kudrnovi a Radmila Jablonská sdělili, že  OV Hýlov i předsedkyně nehospodaří  správně atd. 
Viz zápis z veřejného zasedání  OV Hýlov výše uvedeného data. 

- Pan starosta, předsedkyně kontrolního výboru i předseda finančního výboru se dne 28. června 
vyjádřili, že nemají žádných připomínek k práci OV Hýlov, ani práci předsedkyně, naopak 
předsedkyně kontrolního výboru sdělila, že OV Hýlov pracuje nadstandardně. 



- OV Hýlov celou záležitost na svém jednání uzavřel,  bude pracovat ve stávajícím složení do 
voleb v příštím roce a poděkoval občanům, panu starostovi i zastupitelům za podporu. 

- OV Hýlov opětovně vyzývá a žádá občany o aktivní přístup a zapojení se do práce OV Hýlov  

 

Ad 6)   

- předsedkyně podala informaci o směně pozemků, které odsouhlasilo Zastupitelstvo města 
Klimkovic, týkající se oblasti před restaurací U Hasičů, a informovala o koupi pozemku – části 
lesa směr Mexiko. 

- NÁVRHY OBČANŮ V DISKUSI 

1. záchytné parkoviště dole v Klimkovicích a kyvadlová přeprava MHD Klimkovice, lázně, 
současně se zákazem jízdy motorovým vozidlům mimo občanů a aut s povolením 

2. změna přednosti v jízdě křižovatka směr „horní Hýlov „ (tj. k restauraci U Rašků) 

3. (oba návrhy jsou motivovány zvýšením bezpečnosti na silnici Klimkovice-Sanatoria) 

4. V budoucnu se zaměřit na městské hřiště –vylepšení ,dobudování ve spolupráci se 
Spolkem občanů Hýlova. 

5. Ustanovit zmocněnce – dohlížející osoby pro dané konkrétní akce v oblasti Hýlova. 

Ad 7)   

- Pan starosta se omluvil v průběhu zasedání, kdy odpověděl na několik dotazů. Občané na 
závěr diskutovali s přítomnými zastupiteli města Klimkovic. 

 

Ad  8 )  

Usnesení  OV 2017-11-24 - Soupis požadavků, návrhů OV Hýlov  pro paní Alici Chlebovskou 

Občané Hýlova s OV se usnesli a žádají  tímto paní Alici Chlebovskou, která je stanovenou 

„komunikační spojkou“ v komunikaci mezi OV Hýlov a Městem Klimkovice,  o zařazení  požadavků k 

projednání na příštím zasedání  rady města, zastupitelstva města. 

A) 

Zařadit do plánu investic, případně do rozpočtu města následující akce :   

1. Úsekové měření v rozsahu viz Usnesení z veřejného zasedání OV Hýlov dne 16.6.2017 

2. Ulice U lesa – dopracování kanalizace, sjednocení inženýrských sítí 

3. Odstranění nájezdů na pozemek v oblasti před zatáčkou U obrázku 

+ obrubníky  - levá strana hlavní cesty (viz zápisy z minulých let) 

  a další návrhy investic bez  uvedení pořadí 

 Zpevnění cesty u zatáčky U obrázku, otázka osvětlení  

 Zpevnění cesty U lesa 

 Úprava zastávky U Hasičů – úprava nájezdů, špatný rádius 

 Cyklostezka Klimkovice 

 Hlídané a zastřešené parkování kol v centru města a u lázní 



 

B) 

Určit zodpovědnou osobu za Město Klimkovice ke každé akci, kterou Město Klimkovice zajišťuje 
(kanalizace, přesun inženýrských sítí, atd), pokud se tato akce týká občanů OV Hýlov, informovat OV 
Hýlov, který navrhne „zmocněnce“ z řad občanů Hýlova, jehož cílem bude podpořit spolupráci obou 
stran tak, aby byli občané spokojeni, tzn. například včas informováni atd. 

C) 

Sdělit OV Hýlov a tím i občanům, s jakými výdaji a na jaké akce  Město Klimkovice počítá v rozpočtu 
pro rok 2018 a jaké investiční akce zahrne do plánu investic pro rok 2018, včetně finanční částky 
počítá investovat do oblasti OV Hýlov. 

 

Občané i OV Hýlov děkují všem hostům, kteří se zúčastnili veřejného zasedání OV Hýlov, i těm, kteří 
se omluvili.  

 

Zapsala :  MUDr. Jitka Návratová 


